「成長・蛻變 2024年 守望心智障礙者家長 組織網絡年會」

"Conference of Network of Parents' Association for Persons with Intellectual Disabilities in 2024"





扶康會於六月到廣州參加由守望心智障礙者家長組織網絡舉辦的年會, 共同探討智障人士及其家庭面臨的問題與挑戰,並分享案例和經驗,展望 未來。本會總幹事胡志活博士獲邀擔任其中一位分享嘉賓,以「服務機構 如何看待及支持家長參與服務監察」為題,向與會者分享經驗,彼此交流。

Fu Hong Society attended the annual conference organized by the Network of Parents' Association for Persons with Intellectual Disabilities in Guangzhou in June. The conference focused on discussing the issues and challenges faced by persons with intellectual disabilities and their families, as well as sharing case studies and experiences. Dr. Wood WOO, our Chief Executive Officer was honored to be one of sharing guests, shared the topic of "How service organizations perceive and support parents' participation in service monitoring".

上李屋手工藝品

Handcrafted in Sheung Li Uk



上李屋成人訓練中心透過教授服務使 用者製作手工藝品,發掘及發揮他們的藝 術潛能,並訓練他們的專注力和溝通技巧。

服務使用者製作的手工藝品,如手工皂、乾花心意卡、擴香石、造型蠟燭及泡泡浴球等,會於展銷活動義賣。他們更一手包辦整個製作手工皂的過程,製作步驟並不簡單,包括打皂、倒模、風乾、脱模和切皂,到後期的包裝及銷售等工序。過程中可訓練他們的專注力、手眼協調能力,也學會與他人合作,逐漸建立信心。

如有興趣訂購,歡迎致電 2745 4214 與我們聯絡。

Through training service users to make handicrafts, Sheung Li Uk Adult Training Centre develops their artistic potential, trains their concentration and communication skills.

The handicrafts made by service users are sold at charity sales, such as handmade soaps, dried flowers cards, aroma stones, decorative candles, and



bath bombs. Service users are best at making handmade soaps, handling the entire production process themselves. The steps are not simple, involving soap making, molding, drying, demolding, cutting, packaging, and sales processes. This process can train their concentration skills, hand-eye coordination, teach them teamwork, and gradually build confidence.

If you are interested in ordering service users' handmade crafts, please feel free to contact us at 2745 4214.